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Bakgrunn for prosjektet 



Prosjektets hovedmål:

“Vi skal kjøpe og kaste 

mindre møbler og 

utstyr, bruke mer av det 

vi allerede har.”



Hva har vært gjort i prosjektet? 



Hva har vært gjort i prosjektet? 

➢ Søkt og fått tilskuddsmidler 
➢ Anbudsprosess 
➢ Utviklet en app 

○ Gjenbrukskommune
➢ Lansert appen i juni 2024 

Men har vi kommet noen vei? 



Har vi kommet noen vei? 

2024: 

➢ 41 handler gjennomført
➢ 110 500 kr spart
➢ 109 tonn CO2 spart 

Hittil i 2025: 
➢ 4 handler 
➢ 25 750 kr spart 
➢ 6 tonn CO2 spart 



Har vi kommet noen vei? 



Siste innspurt:

➢ Interne rutiner og forankring 
for gjenbruk 

➢ Frivillige, lag og foreninger
➢ Nye funksjoner 

○ Utlån 
○ Kartlegginger 

■ Møbler og utstyr 
■ Byggematerialer 



Takk for oss!

Følg gjerne prosjektet og Miljørn 
videre på Instagram: 

@miljorn_larvik  

MILJØRN
Larvik kommunes helt egen miljømaskot


